
 
 
 

  

  

  

FRÅGA OM JÄMSTÄLLDHETSARBETET I UPPSALA 
 

”Jämställdhet är när kvinnor och män har samma makt att forma samhället och 
sitt eget liv” 

Uppsala kommun har ett jämställdhetsråd med följande mål: 

Jämställdhetsrådet arbetar för att öka medvetenheten om vikten av ett 
jämställdhetsperspektiv inom alla politikområden, i samtliga styrelser och 
nämnder. Rådet följer utvecklingen på jämställdhetsområdet inom 
kommunen och i andra delar av samhället för att kunna sprida ny kunskap 
inom kommunen. 

Vid kommunfullmäktigemötet den 7 oktober 2019 ställde jag en fråga om 
Uppsalas jämställdhetsarbete till ordföranden för jämställdhetsrådet Mohammad 
Hassan men frågan blev struken från kommunfullmäktiges agenda med den något 
krystade motiveringen att frågan inte var ställd till ”en ordförande i en nämnd, en 
fullmäktigeberedning eller bolag”. 

Det kan näppeligen vara i demokratisk ordning att jämställdhetsarbetet, ett av 
våra viktigaste områden, skall ske utan insyn och påverkansmöjlighet från 
kommunfullmäktige. Kommunfullmäktige är trots allt kommunens högsta 
beslutande organ. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Erik 
Pelling: 

• Om man vill ställa frågor om Uppsalas jämställdhetsarbete och få svar från 
ansvarigt håll – hur gör man då? 

 

Uppsala den 22 januari 2020 

Anders Sehlin 
Ledamot (SD) 

 


